
 

TRPIMIR GOLUŽA:  

- Dakle moje pitanje je za gradonačelnika Grada Zagreba.  

Naime komunalni kaos kojem su izloženi Zagrepčani a koji je posljedica dijelom 

sumanute ideologije odrasta koju vi baštinite a dijelom posljedica vaše nesposobnosti, 

neorganiziranosti i neznanja puno je kompleksniji od onog što Zagrepčani svakodnevno vide. 

A što vide? Vide zapušten grad zarastao travurinom pod najezdom divljih životinja, glodavaca 

i zmija.  

Ja se duboko nadam s obzirom da smo izloženi visokom riziku da današnju sjednicu Skupštine 

neće prekinut krdo divljih svinja. Naime svinje su viđene nekih 2 tisuće metara zračne linije od 

Gradske skupštine.  

No moje pitanje je sljedeće: zašto vi Gradonačelniče nastojite od građana grada Zagreba 

naplatiti naknadu za postavljanje reklama na površinama u vlasništvu drugih fizičkih i pravnih 

osoba na koje Grad Zagreb nema pravo? Zašto radite protuzakonito?  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala zastupniče. Dozvolio sam vam al' dvije ste stvari napravili, jednu obavijest dali 

i jedno pitanje, a imate pravo na jedno.  

……(Nerazumljiva upadica)……  

Da, da, al' dali ste i obavijest uvodno.  

Gradonačelnik će odgovorit na vaše pitanje.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Dalo bi se svašta reć o štakorima i zmijama u prošlom mandatu prošle vlasti, al' o tome 

neću. U svakom smislu.  

Što se tiče vašeg pitanja vezano za naplaćivanje zašto se, ako sam dobro shvatio  

……(Nerazumljiva upadica zastupnika Goluže iz klupe)……  

A zašto se to naplaćuje. Znači ja ne znam jeste vi to prespavali zastupniče Goluža budući 

da je ova Skupština donijela Odluku kojom je to regulirala na način da se smanjila kvadratura 

plakata koji se mogu na taj način postaviti na višestambene zgrade, gdje je regulirala da se ide 

u usklađivanje s novim zakonodavstvom oko svjetlosnog onečišćenja i da će morati bit 

isključeni video zidovi za vrijeme noći tj. za vrijeme svjetlostaja što je do sada bio slučaj. I ne 

znam dal' ste primijetili da nas je dobar dio oporbe oko toga napadao zašto mi ne dozvoljavamo 

višestambenim zgradama da ostvaruju prihode postavljanjem tih ogromnih plakata koji svijetle 

po noći. Nisu to samo video zidovi. I kad imate reflektore na ove isprintane plakate ta svjetlost 

se onda odražava u stanovima drugih zgrada na što smo rekli da nemaju pravo narušavati 

kvalitetu života. I zato smo to… Drugih svojih susjeda. I zato smo to regulirali. Stavili smo isto 

tako prijelazni period jer smo već dobili i najavile su se tužbe od firmi koje se bave 

oglašavanjem kako bi to isto tako prošlo na sudu. Tako da išli smo upravo u to da reguliramo 

ono što nam je ostavila prethodna vlast. A nikad nikog nisam čuo od vas da se oko toga bunio 

niti da je to kritizirao. Jer smo svjesni da to narušava kvalitetu života građana u ovom gradu i 

da nije fer da građani jedne zgrade zarađuju, a građani zgrade nasuprot  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)…… 

imaju svjetlo usred noći u svom stanu.  

  

 

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo Gradonačelniče. Želi li zastupnik dodatno pojašnjenje? Da, na svoje 

pitanje. Izvolite, zastupnik Trpimir Goluža.   
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TRPIMIR GOLUŽA:  

- Dakle vi ne odgovarate na moje pitanje a nije ni čudo zato jer me nikad ni ne slušate 

jer razgovarate sa svojim suradnicima.  

Dakle, gospodine Gradonačelniče vi bi ste trebali znat ili barem vaša pravna služba da 

je protuzakonito plaćanje naknade za reklamne predmete koji su postavljeni na površinama u 

vlasništvu drugih fizičkih i pravnih osoba. To Grad Zagreb ne smije napraviti. To ste očito vi 

prespavali.  

A da to ne smije napravit ja ću vam dat presudu Visokog upravnog suda Republike Hrvatske 

od 25. travnja 2022. godine. Dakle Grad Zagreb to ne smije radit. To je bilo po predmetu što se 

tiče Velike Gorice i eksplicite je navedeno u presudi da niti jedna jedinica lokalne uprave i 

samouprave ne smije naplaćivati tu naknadu pa vas molim 

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

da tu naknadu ne naplaćujete od naših sugrađana.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo zastupniče.  

Dodatno pojašnjenje, gradonačelnik Tomislav Tomašević.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Sad mi je jasno iz kojeg smjera vjetar puše. Malo ste me zbunili, već sam mislio da 

zastupate interese građana a sad sam opet shvatio da ipak zastupate interese oglašivačke 

industrije jer tu naknadu plaćaju oglašivačke tvrtke, ne građani.  

 

TRPIMIR GOLUŽA:  

- Građani.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Ne, ne, ne, ne, ne, ne. Nemojte mi upadat u riječ. Znači oglašivačke tvrtke plaćaju 

naknadu. Ne zato što sam je ja uveo. Tako je bilo i za vrijeme prethodne vlasti. Znači ta naknada 

koju plaćaju oglašivačke tvrtke Gradu Zagrebu za postavljanje, inače je smiješno mala, za 

postavljanje plakata na privatne višestambene zgrade je od prije.  

I ono što smo mi tražili da se regulira, da se ne može imati takve po sto kvadrata plakate 

na zgradama, da se regulira svjetlosno onečišćenje. I već sam u nekom trenutku pomislio pa 

nije valjda da ono, sad zastupate građane da u smislu da u toj našoj regulaciji oglašivačke 

industrije, ne, ne, vi ipak  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

zastupate firme kao što ste to napravili za privatne zdravstvene klinike.  

 

 


